
Dokumentägare: Mötesprotokoll Utfärdandedatum:
Manuel Kabro Logistiksektionen 2022-05-11

Protokoll vid möte 2022-04-13
Mötestid: 17:15-19:00
Plats: TP41 & Zoom

1. Mötets öppnande Fanny Lundgren Hamrebjörk öppnade mötet kl.
17:20.

2. Val av justerare Jonas Larsson och Cristoffer Lind Karlsson valdes till
justerare.

3. Mötets behöriga
utlysande Mötet var behörigt utlyst.

4. Adjungeringar Iris Ekström adjungeras.

5. Fastställande av
föredragslista Föredragslistan godkändes.

6. Närvaro

Niklas Berkesten
Cristoffer Lind Karlsson
Lisa Trange
Manuel Kabro
Jonas Larsson
Fanny Lundgren Hamrebjörk

7. Föregående
mötesprotokoll Föregående mötesprotokoll godkändes ej.

8. Avstämning
föregående möte

Gry: Ha lagt upp en tidsplan över när dokument ska
skickas. Kontakta valberedningen. Att alla beslutat
om datum för vårmöte. Ej närvarande

Niklas: Börja kolla på budget för nästa år och
komma fram med förslag. OK

Cristoffer: -

Lisa: GU-möte. OK

Jessica: Börja planera SAFT och kolla på Postnord
spons till ryggsäckar. Ej närvarande

Manuel: Invänta svar från potentiell alumni för
skuggning, samt uppdatera alumni lista. OK
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Jonas: Fortsätta pusha för hemmissionering. OK

Fanny: -

My: Intervjuer för alla som sökt/nominerade. Kolla
över nya tröjor och bestämma vilka som ska vara
med i resp. projektgrupp för EDGB LOGIN 2022. Ej
närvarande

Garry: -

9. Projektledare LOGIN My: -

10. General Familjen

Information via Iris Ekström: Familjen ska hålla en
sittning den 7/5 “Familjesittningen”. De vill äska för
2000 kr, främst för dekor och att sänka matpriser.

Äskningen beviljas av sektionen, då det är
budgeterat för det.

En lådbil som eventuellt är sektionens placering är
ännu inte bestämt vart den ska stå, Fanny skall ta
upp detta med Gry.

11. Festerichefer
Iris: Skiftet börjar nästa helg, inleds med Peking
Pong Party, dåligt engagemang från logistik
studenter.

12. Event Jessica: -

13. Kassör

Niklas: Gå igenom budgetförslag. Påminner om att
lunch bjuds på nästa lunchmöte, 100 kr per person.
Vill göra det tydligare vad pengarna går till

- hoodies öka budget till 10 000 kr, lägga till en
intäkt pga spons. VI har tidigare lagt ut mer
än vad som står skrivet

- Dela upp spons budgeten så att man får en
klarare bild genom att dela upp det i fler
kategorier.

- Ej bestämd summa för jubileumssittning.
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- Höja budgeten för sittningskostnader,
eftersom vi har lagt 26 000 kronor på sittning
vilket endast är logdansen.

- Budget för nytt Logistik märke.
- Excelutbildning skall läggas ut för att

studenterna ska kunna anmäla sig.
- separerar alumni och näringslivs budgeten

14. Info & PR

Cristoffer:
Har talat med GDK angående nytt Logistikmärke.
Förslag att dela in det i tre mindre priser på logotyp.
Vinnaren får uppdraget att göra hela profilen. Priser
tilldelas de som kommer etta, två och trea.
Möjligtvis att tävlingsperioden hålls från juni till
september. Tävlingen kommer att hållas efter
vårmötet/hösten.

Har mailat Yakob och reklam för rollup. Har bett att
kolla ifall de hittar den. Kan behöva göra en helt ny
ifall den inte återfinns.

Fanny har en fråga ifall ovvemärken har beställts,
det skall göras.

Posters skall anordnas av Cristoffer angående
Logistikturneringen.

15. Alumniansvarig
Manuel:  Har inte fått svar från alumner från
alumnilstan, ska testa på LinkedIn. Fortsätter att
uppdatera alumni listan pga låg svarsfrekvens.

16. Arbetsmiljöombud Lisa: Delar händelser om sektionen på Instagram.
Håller utkik för eventuella uppdrag.

17. Ordförande

Gry:-

Fanny: Håller på att organisera mellan
mötesprotokollen. Skrev till My angående logistik
väskan, just nu finns det inga företag som är klara
för EDGB-Login.

Rekommenderas att kontakta förra årets guld
företag.
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Kollar med Gry hur vi bäst kan kontakta eventuella
sponsorer till väskan.

Har än inte bokat lokal till infomötet, för att öka
kunskap om våra roller på sektionen.

18. Rekrytering

Jonas: Gör det sista med kvittona för logistik resan.

Hjälper Garry med diverse
Studienämndsordförande ärenden.

19.
Studienämndsordförande Garry: -

20. Övriga frågor

Iris: Vad är SAFT?
- StudentAktivastFesT, alla som vara med i

sektionen på något sätt ska bli bjudna på
fest.

21. Att göra till nästa
möte

Gry: -

Niklas: Göra klart ett budgetförslag. Kolla ifall det
behövs bokföras för hand.

Cristoffer: Beställa ovve invignings märken,
marknadsföring för sektionshänget. Inlägg för
Excelutbildning.

Lisa: Ett GU möte.

Jessica:-

Manuel: Fortsätta söka alumni för skuggning och
uppdatera alumni listan.

Jonas: Försöka få in kvitton.

Fanny: Ska planera infomötet. Ska på ITN möte. Ska
organisera klart bland mötesprotokollen.

My:-

Garry:-
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22. Nästa möte
Nästa träff:
Nästa lunchmöte är: 2022-04-20
Nästa kvällsmöte är: 2022-04-27

23. Mötets avslutande Fanny Lundgren Hamrebjörk avslutade mötet kl.
18:05

Protokoll fört av: Justering:

Manuel Kabro Fanny Lundgren Hamrebjörk

…………………………………… …………………………………….

Cristoffer Lind Karlsson

……………………………………

Jonas Larsson

……………………………………
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